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Ärende 

 

Styrelsemöte Föreningen Lillängshamnen 

Datum 

 

2019-10-23 

 

Plats 

 

Klubblokalen 

Deltagare 

 

Leif, Thomas, Göran, Göte, Kalle, Bosse 

För kännedom 

 

Peter 

 

 

Styrelsemöte 

 

 

1 Godkännande av kallelse 

OK 

 

2 Protokolljusterare  

Bosse Ögren 

 

3 Genomgång föregående protokoll 

OK 

 

4 Sammanfattning båtsäsong 2019 

Säsongen har varit lugn och bra, inga kända stölder ur båtar vid bryggorna. 

Kranen har emellanåt varit välanvänd och medlemmar kommer att faktureras för lyften. 

Nya stroppar till kranen för båtlyft kommer att köpas in. 

 

5 Ekonomi 

Föreningens ekonomi bra och vi har god kassalikviditet 

 

6 Miljö 

Kalle informerade om pågående utredningar kring hamnområden och de miljöfarliga ämnen som kan finnas 

i mark efter att båtar spolats rena (miljögiftiga bottenfärger). 

Krav kan komma framöver att båtar som har kvar sin bottenfärg och som målades mellan 1975-90, kan bli 

ålagda att sanera bort den. 
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PROTOKOLL 2 (2) 

Datum   

2019-11-21  

 

 Åtg av Klart 

 

Skoghall 
 

 

Ett förslag är att bjuda in Länsstyrelsen till vårt årsmöte för att de ska delge styrelsen och medlemmarna vad 

som sker  i ärendet om TBT-gifter. 

 

 

7 Stängning vatten och el 

Förslag 26/10 (vintertid). 

 

 

8 Vaktgång (medlemsbrev) 

En medlem har skickat brev till styrelsen att föreningens medlemmar allt för ofta lejer bort sin vaktgång (vi 

har stora värden i hamnen som ska bevakas). 

Önskemål finns också att utöka vaktgången från 21.00-06.00 

 

 

9 Pågående projekt 

- Ser över möjligheten att sätta upp grind mellan stolparna bakom båthusen upp mot skogen. 

- Förslag på grindar ut mot båtbryggorna, inget förslag som styrelsen tillstyrker. 

- Brygga 1 mot stenpiren har ett behov av muddring, kanten har kanat ned och det börjar bli trångt för 

båtägarna. 

  Vi har fått in en budgetoffert, 85kkr + moms och 135kkr med en stödkant mot vattnet. 

 

10 Övrigt 

Medlem Niklas Karlsson kommer bjudas in till nästa styrelsemöte i frågan kring byggande av nya båthus. 

Styrelsen har ingen avsikt att engagera sig i ny byggnation utan det får isf bli en egen gruppering som 

hanterar detta med kommunen. 

 

11 Avslutning 

 

 

Sekreterare                                                  Ordförande                          Protokolljusterare 

                         

Thomas Mithander                                     Leif Alfredsson                    Bosse Ögren 

                                                                                                                      

                                                                                                                      

 

 

 

 

 

 


